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Geachte raadsleden,

We ontvingen een brief van Samen Verder met vragen naar aanleiding van een
overleg met omwonenden in verband met overlast van evenementen op het
Raadhuisplein.

ln antwoord op uw vragen over de evenementen op het Raadhuisplein het volgende

Vraag 1: Bent u voornemens om een dergelijk grootschalig geluidsevenement
wederom toe te staan op het Raadhuisplein?
Antwoord: We zijn bezig met het opstellen van een nieuw evenementenbeleid.
Het toestaan van grootschalige geluidsevenementen nemen we hier in mee.

Vraag 2: Denkt u dat een dwangsom van € 500 per dag en
vergunningvoorschriften voldoende waarborg is dat de geluidsnormen bij een
volgend evenement niet meer worden overschreden?
Antwoord: De hoogte van de dwangsom moet een prikkel zijn om de overtreding
te beëindigen. Blijkt dit niet het geval dan zullen we het bedrag verhogen.
Waarborgen dat de norm niet wordt overschreden zijn er niet. Dat is de reden voor
het opleggen van een dwangsom.

Vraag 3: Bent u bereid om de toegestane geluidsnormen voor het Raadhuisplein
te herijken en bij te stellen?
Antwoord: Zoals eerder gesteld zijn we bezig met het opstellen van een nieuw
evenementenbeleid de geluidsnormen nemen we hierin mee.

Vraag 4: Zo nee, waarom niet?
Antwoord: Zoals eerder gesteld zijn we bezig met het opstellen van een nieuw
evenementenbeleid.

Vraag 5: Zo ja, hoe gaat u in de tussentijd om met vergunningaanvragen voor een
grootschalig geluidsevenement op het Raadhuisplein?
Antwoord: ïotdat we nieuw evenementenbeleid hebben vastgesteld toetsen we
aan de huidige kaders (wettelijke en lokaal) die op dit moment gelden.



Vraag 6: Bent u met ons van mening dat het Raadhuisplein eigenlijk alleen
geschikt is voor evenementen met een lager geluidsniveau:
Antwoord: Zoals eerder gesteld zijn we bezig met het opstellen van een nieuw
evenementenbeleid de locatie Raadhuisplein nemen we hierin mee. Op 14 januari

2019 zal een werkvergadering zijn waarin dit onderwerp aan bod komt.

Hoogachtend,

eester en wethouders van Beesel,

H.J. Janssen dr. P. Dassen-Housen
burgemeester


